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PROTOKÓŁ NR XXIII/2009 
z posiedzenia Rady Gminy Osiek 

odbytego w dniu 21.04.2009 r. 
 
W posiedzeniu udział wzięło 14 radnych, 1 radny nieobecny usprawiedliwiony. Lista 
obecności stanowi załącznik do protokołu. Gościem honorowym był Pan Wicestarosta 
Kazimierz Chyła. 
 
Ad. 1. Posiedzenie otworzył Przewodniczący Rady Gminy – Pan Jerzy Kłos, który powitał 
wszystkich radnych i gości. 
 

a) Pan Przewodniczący na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad 
b) następnie Przewodniczący przedstawił proponowany porządek obrad; przedstawił 

Wniosek Wójta Gminy osiek o wprowadzenie do porządku obrad dodatkowego 
punktu. 
Przystąpiono do głosowania. Za przyjęciem proponowanego porządku obrad było 14 
radnych. Porządek obrad przyjęto jednogłośnie. 

c) radni do protokołu z poprzedniej sesji nie wnieśli żadnych uwag – protokół został 
przyjęty jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 
Ad. 2. Porządku obrad: 
 
Omówienie sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2008 rok. 
 
Przewodnicząca Komisji Gospodarczej Teresa Eggert wyjaśniła, że sprawozdanie to 
szczegółowo było omawiane na wspólnym posiedzeniu Komisji. 
Następnie Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Pani Urszula Szczepińska przedstawiła:  
 uchwałę Nr 008/g252/R/III/09 Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku z dnia 18 

marca 2009 roku, gdzie skład orzekający stwierdził, że wykonanie budżetu zostało 
sporządzone zgodnie z wymogami rozporządzenia Ministra Finansów w sprawie 
zasad i terminów sporządzania sprawozdawczości budżetowej. 

 uchwałę Nr 033/g252/A/III/09 Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku z dnia 2 
kwietnia 2009 roku, w której skład orzekający pozytywnie zaopiniował wniosek 
Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Osiek o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy 
Osiek z tytułu wykonania budżetu za 2008 rok.  

 opinię Komisji Rewizyjnej o wykonaniu budżetu gminy za 2008 rok i Uchwałę Nr 
1/2009 z dnia 17 marca 2009 roku w sprawie zaopiniowania wykonania budżetu 
Gminy za 2008 rok i udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy Osiek – gdzie Komisja 
również pozytywnie opiniuje wykonanie budżetu Gminy Osiek za 2008 rok i wnosi o 
udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy Osiek. Uwag nie zgłoszono.  

 
Przystąpiono do głosowania.  
Za przyjęciem sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2008 rok głosowało 14 radnych 
(1 radny nieobecny usprawiedliwiony).  
Uchwałę podjęto jednogłośnie. 
 
Ad. 3. Porządku obrad: 
 
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium dla Wójta Gminy Osiek za 2008 rok. 
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Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady gminy Pan Jerzy Kłos. Dyskusji nie 
podjęto. 
Przystąpiono do głosowania. Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych  
(1 radny nieobecny usprawiedliwiony).  
Uchwałę podjęto jednogłośnie. 
Uchwała Nr XXIII/129/2009 Rady Gminy Osiek z dnia 21 kwietnia 2009 roku w sprawie 
udzielenia absolutorium dla Wójta Gminy Osiek za 2008 rok została podjęta. 
 
Po głosowaniu głos zabrała Pani Wójt dziękując Radzie Gminy, sołtysom, Panu 
Wicestaroście za owocną współpracę. 
 
Ad. 4. Porządku obrad: 
 
Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminnego Ośrodka 
Zdrowia w Osieku za 2008 rok. 
Opinię połączonych komisji przedstawiła Pani Teresa Eggert – komisje wnoszą o przyjęcie 
uchwały. 
Przystąpiono do głosowania. Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych  
(1 radny nieobecny usprawiedliwiony).  
Uchwałę podjęto jednogłośnie. 
Uchwała Nr XXIII/130/2009 Rady Gminy Osiek z dnia 21 kwietnia 2009 roku w sprawie 
zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminnego Ośrodka Zdrowia w Osieku za 2008 rok 
została podjęta. 
 
Ad. 5. Porządku obrad: 
 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2009 rok. 
 
Krótkie przypomnienie zmian w budżecie na 2009 rok przedstawił Skarbnik Gminy pan 
Andrzej Krzywiński. 
Pani Przewodnicząca Połączonych Komisji Teresa Eggert w imieniu Komisji wnosi o 
przyjęcie uchwały. Pytań nie zgłoszono.  
Przystąpiono do głosowania. Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych  
(1 radny nieobecny usprawiedliwiony).  
Uchwałę podjęto jednogłośnie. 
Uchwała Nr XXIII/131/2009 Rady Gminy Osiek z dnia 21 kwietnia 2009 roku w sprawie 
zmian w budżecie gminy na 2009 rok została podjęta. 
 
Ad. 6. Porządku obrad: 
 
Podjęcie uchwały w sprawie realizacji inwestycji pod nazwą „Budowa pompy 
podwyższonego ciśnienia na sieci wodociągowej we wsi Lisówko”. 
Pani Teresa Eggert stwierdziła, że temat jest już znany od lat i w kilku słowach nakreśliła 
problem. Radna, Pani Teresa Owczarek sprostowała wypowiedź Pani T. Eggert oraz wyraziła 
swoją opinię w tej sprawie.  
Połączone Komisje wnoszą o przyjęcie uchwały. 
Przystąpiono do głosowania. Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych  
(1 radny nieobecny usprawiedliwiony).  
Uchwałę podjęto jednogłośnie. 
Uchwała Nr XXIII/132/2009 Rady Gminy Osiek z dnia 21 kwietnia 2009 roku w sprawie 
realizacji inwestycji pod nazwą „Budowa pompy podwyższonego ciśnienia na sieci 
wodociągowej we wsi Lisówko” została podjęta. 
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Ad. 7. Porządku obrad: 
 
Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie zmiany uchwały Nr VI/28/2007 z dnia 21 marca 2007 
roku w sprawie wyrażenia zgody przez Wójta Gminy Osiek oświadczenia woli w imieniu 
Gminy Osiek w zakresie objęcia podwyższonej wartości nominalnej udziałów w Zakładzie 
Utylizacji Odpadów Komunalnych „Stary Las” Sp. Z o.o. w Starogardzie Gdańskim oraz 
pokrycia różnicy wynikającej ze zwiększonej wartości nominalnej udziałów wkładem 
pieniężnym. 
Przewodnicząca Komisji przedstawiła stanowisko komisji, które zapoznały się z projektem 
uchwały i są za jej przyjęciem. 
Przystąpiono do głosowania. Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych  
(1 radny nieobecny usprawiedliwiony).  
Uchwałę podjęto jednogłośnie. 
Uchwała Nr XXIII/133/2009 Rady Gminy Osiek z dnia 21 kwietnia 2009 roku w sprawie w 
sprawie zmiany uchwały Nr VI/28/2007 z dnia 21 marca 2007 roku w sprawie wyrażenia 
zgody przez Wójta Gminy Osiek oświadczenia woli w imieniu Gminy Osiek w zakresie 
objęcia podwyższonej wartości nominalnej udziałów w Zakładzie Utylizacji Odpadów 
Komunalnych „Stary Las” Sp. Z o.o. w Starogardzie Gdańskim oraz pokrycia różnicy 
wynikającej ze zwiększonej wartości nominalnej udziałów wkładem pieniężnym. została 
podjęta. 
 
 
Ad. 8. Porządku obrad: 
 
Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia regulaminu określającego wysokość oraz szczegółowe 
warunki przyznawania nauczycielom dodatków motywacyjnego, funkcyjnego i za warunki 
pracy oraz niektórych innych składników wynagrodzenia, a także wysokość oraz szczegółowe 
zasady przyznawania i wypłacania dodatku mieszkaniowego. 
Projekt uchwały omówiła Pani Małgorzata Klein, pracownik Urzędu Gminy. Pani Teresa 
Eggert przedstawiła opinię komisji, które wnoszą o przyjęcie uchwały. 
Przystąpiono do głosowania. Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych  
(1 radny nieobecny usprawiedliwiony).  
Uchwałę podjęto jednogłośnie. 
Uchwała Nr XXIII/134/2009 Rady Gminy Osiek z dnia 21 kwietnia 2009 roku w sprawie w 
sprawie ustalenia regulaminu określającego wysokość oraz szczegółowe warunki 
przyznawania nauczycielom dodatków motywacyjnego, funkcyjnego i za warunki pracy oraz 
niektórych innych składników wynagrodzenia, a także wysokość oraz szczegółowe zasady 
przyznawania i wypłacania dodatku mieszkaniowego została podjęta. 
 
Ad. 9. Porządku obrad: 
 
Na Wniosek Wójta Gminy podjęcie uchwały w sprawie likwidacji Samodzielnego 
Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Osieku. 
Pani Wójt odczytała opinię Wojewody w w/w sprawie. 
Przewodnicząca Teresa Eggert w imieniu komisji wnosi o przyjęcie uchwały. 
Przystąpiono do głosowania. Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych  
(1 radny nieobecny usprawiedliwiony).  
Uchwałę podjęto jednogłośnie. 
Uchwała Nr XXIII/135/2009 Rady Gminy Osiek z dnia 21 kwietnia 2009 roku w sprawie 
likwidacji Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Osieku została podjęta. 
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Ad-10. Porządku obrad. 
 
Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności międzysesyjnej. Przedstawiła Pani Wójt. 
 
Ad-11. Porządku obrad. 
 
Wolne wnioski. 
Pani Teresa Eggert zwróciła się do Pana Wicestarosty Kazimierza Chyły w sprawie malejącej 
liczby połączeń autobusowych ze Starogardem i innymi miejscowościami. 
Pani Wójt prosi Pana Wicestarostę, aby wnioskowana ilość pracowników interwencyjnych 
nie została zmniejszona. 
Pan Edwin Borzyszkowski, mieszkaniec Osieka, - w sprawie drogi Kopytkowo – Jaszczerek. 
Jest to droga powiatowa i miała być remontowana. Co w tej sprawie się dzieje? Czy remont 
tej drogi jest w planach starosty w tym roku? 
Pan Wicestarosta Kazimierz Chyła podziękował za zaproszenie. Następnie odpowiedział na 
wszystkie zadane pytania. 
Pan Borzyszkowski, nawiązując do swojego wcześniejszego pytania, nie rozumie dlaczego 
nadleśnictwo zamyka swoje drogi leśne, a używa dróg publicznych, które niszczy. 
Na to pytanie odpowiedzi udzieliła Pani Wójt. 
 

Na tym posiedzenie zakończono. 


